
Bijeenkomst klankbordgroep 
bestuursovereenkomst azc Holten 

31 oktober 2023 

Aanwezis: ON EN eergemeester Jurgen 
van 

Houdt, 

| 

(geanonimiseerd)(geanonimiseerd) (geanonimiseerd) (geanonimiseerd)(geanonimiseerd) (geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)

Wethouder Bert 
Tijhof, EM 

Afwezig: 

EE 
EN 

(geanonimiseerd) (geanonimiseerd)(geanonimiseerd)

Agenda 

1. 

Opening 
en welkom aan allen 

- 

| 
zit de 

bijeenkomst 
namens de 

klankbordgroep 
voor. 

- 

| 
doet 

suggestie 
om 

schriftelijk 
reactie te 

geven op 
het document met 

vragen. 

-__ 

Wethouder Bert 
Tijhof geeft 

aan dat er een 

voorlopige afspraak gepland 
is met de 

bestuursvoorzitter van 
COA 

op 
17 november 

2023 
voor het zetten van de 

handtekening 

onder de overeenkomst. Als de afspraak 
verzet moet 

worden dan is dat 
mogelijk. 

Wethouder 

Bert Tijhof 
wil 

ergens 
naartoe 

werken, 
maar te veel druk voorkomen. 

Uiterlijk 10 
november 

wil 
hij 

weten of 
de afspraak door kan 

gaan 

of verzet moet 
worden. Per 

1 

januari 
moet 

de 

bestuursovereenkomst er 

liggen. | geeft 
aan dat er 

rekening gehouden 
moet worden 

qua 

tijd 
met het 

proces (voor handtekening 
onder de 

overeenkomst, 
nog ongeveer 

2x met 
COA 

om 

tafel) 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

2. 
Proces en 

samenstelling klankbordgroep 

a. 

Afmelding 
lid 

klankbordgroep 

- 

MW 
heeft zich 

afgemeld 
als deelnemer van de 

klankbordgroep. BM 
heeft 

vrijdag 
een 

afspraak 
met 

B (geanonimiseerd)

(geanonimiseerd) (geanonimiseerd)

b. 
Tijdsdruk 

versus 

draagvlak 
en kwaliteit van het advies 

c. Goede afspraken maken over 

verwachtingen 
over- en weer en het 

vervolgproces 

-__ 

Klankbordgroep 
heeft 

vragen op 
document 

gemaild. | probeert 
deze week 

(vrijdag 3 

november 
2023) 

de antwoorden te mailen. 

-__ 

Klankbordgroep bespreekt 
de antwoorden 

op 
de 

vragen op dinsdag 
7 november 

2023. Lotte 

reserveert 
een ruimte 

in 
Kulturhus 

vanaf 
18.30 uur. 

BM 

sluit 
vanaf 

19.30 uur aan om 

eventueel 
vragen mondeling 

toe te lichten. 

-__ 

Klankbordgroep 
had de 

verwachting 
dat het 

concept 
van de overeenkomst ondertussen is 

aangepast. | reageert daarop 
dat dat niet het 

geval 
is. Anders heeft de 

klankbordgroep 

niet 
de laatste 

versie. 

-__ 

Als antwoorden 
op 

de 
vragen 

voor 
aanpassing 

zorgen 

in 
het 

document, 
dan 

past | 
dat 

waar 

mogelijk 
alvast in het 

concept 
van de overeenkomst aan. 

-__Op dinsdag 

7 
november 2023 vervolgafspraak maken; 

wanneer 

klankbordgroep 

met 

conceptadvies 
kan komen. 

BM 
doet voorzet 

in 
een data/tijdlijn rekening 

houdend met het 

proces. 

-__ 

Vanuit 
klankbordgroep 

is 
terugkoppeling gewenst 

na 

gesprekken 
met COA. 

-__ 

Klankbordgroep 
wil 

op 
de 

hoogte gehouden 
worden door 

gemeente 
en 

niet 
verrast worden 

door berichten 
in 

de media. 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)



3. 
Verwachtingen 

tav 
advies 

klankbordgroep 

a. Adviezen en 

standpunten betreffen 
alle 

onderwerpen 
in de bestuursovereenkomst 

muv aantal 
opvangplekken, 

huurlocatie en 

huurperiode (vooraf uitgesloten) 

b. Adviezen en 

standpunten zijn gebaseerd op 
voldoende 

informatie (aantal 

openstaande vragen 
is 

beperkt, gebaseerd op 
actueel 

concept 
en 

bijv. 
niet obv 

modeldocumenten 
of 

voorbeelden 
op internet) 

Suggesties 
voor 

wijziging en/of verbetering 
worden 

in 
adviezen 

opgenomen 

Duidelijkheid 
over hoe adviezen wordt 

meegenomen 
door de 

gemeente 

e. 
De gemeenteraad 

wordt in kennis 
gesteld 

van het de 
standpunten 

en adviezen van de 

klankbordgroep ("eindadvies”) 

an 

-__ 

B 
wil 

greag 
(in januari 2024) een 

evaluatie; 
proces 

van de 
klankbordgroep bespreken, 

bevindingen 
meenemen 

bij 
het maken van een 

participatievisie. 

(geanonimiseerd)

4. Selectie van 
inhoudelijke 

thema’s 

a. 

Risicoanalyse (nog onduidelijk 
waar 

vanuit is 
gegaan bij 

het voorstellen van 

risicomitigerende maatregelen) 

-__ 

Er 
worden 

veiligheidsmaatregelen getroffen. 
In 

de 
tekening 

staan 

duidelijke maatregelen 

zoals 
verlichting. 

Maar wat is de 
gedachtegang 

erachter? 
Zijn 

er 

op 
basis van scenario’s 

bijvoorbeeld maatregelen gekoppeld? Klankbordgroep 
wil 

graag 
dat 

gemeente 
meedenkt in 

mogelijkheden. 

- 

| gaf 
aan dat 

hij 
een bureau om een 

risicoanalyse 
te doen heeft benaderd. 

Dat 
bureau 

doet een enquête 
in 

de buurt. 
Aangezien gemeente 

en inwoners samen aan 
tafel 

zitten, 
is 

niet duidelijk 
wat de meerwaarde van zo’n 

analyse is. 

-__ 

Veiligheid 
is het 

allerbelangrijkst! Op 
het 

park 
en 

in 

omgeving. 

-__ 

Burgemeester Jurgen 
van Houdt 

reageert. 
Hij 

neemt de 
zorg 

serieus, 
maar kan 

veiligheid 
niet 

100% 
garanderen. Het belangrijkste is 

dat alle 
punten 

die 
aangedragen zijn tijdens 

bijeenkomsten 
met 

klankbordgroep 
dat die 

meegenomen 
worden. Andere 

maatregelen 
die 

genomen 
moeten 

worden, bijvoorbeeld: politie blijft post 
in Holten 

bezetten, 
extra 

capaciteit 

voor BOA. 

-__ 

Klankbordgroep geeft 
aan dat 

je 
dat als 

burger 
al verwacht. 

Het 
gaat 

om 

preventie. 

-__ 

ledereen 
krijgt 

een infopakket 
met 

regels, 
hoe 

gaan 
we 

met 
elkaar 

om, 

actief 
communiceren 

met mensen die 
komen, 

op 
de locatie zelf uitingen/symbolen met 

afspraken. 
Dat 

zijn 
punten 

die 
niet 

in de bestuursovereenkomst 
staan, 

maar moeten wel 
meegenomen 

worden door de 

gemeente. 

-__ 

COA geeft 
aan dat 

meertaligheid 
van medewerkers 

op 
het 

park belangrijk is. 

zeeft 

aan 

dat er een tolk beschikbaar is. 
Op 

het 
park zijn richtlijnen 

en 

regels. 
Ook sancties voor 

mensen die er 

geen rekening 
mee houden. 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

b. 
Doelgroepen (staan 

beschreven 
in 

hoofddocument 
dat niet ter 

beschikking 
is 

gesteld) 

-__ 

Verschillen 
in 

werkafspraken 
en hoofddocument. 

Bijvoorbeeld 
alleenstaande 

minderjarige 

vluchtelingen 
staat 

niet 
in het aanvullende 

document, 
B geeft 

aan dat het wel in het 

hoofddocument staat. 

Vraag 
vanuit 

klankbordgroep 

of 
ze dat kunnen inzien. Afgesproken dat 

B op 

7 
november 2023 het document laat zien 

op 
het scherm. Het document is 

besproken 

met 
COA. 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

c. Cameratoezicht 
(nav 

eerder 
verzoek, 

status 

juridische analyse) 



Camera’s 
mogen 

niet is 
aangegeven 

door 
gemeente. 

Burgemeester Jurgen 
van Houdt 

geeft 

aan dat 
gemeente 

moet 

bewijzen 
dat het voor de 

openbare 
orde en 

veiligheid nodig is. 

Oproep 
van 

klankbordgroep! 
Als een camera niet 

mogelijk is, 
kom met een 

onderbouwing 
en 

met een alternatief. 
Klankbordgroep 

wil 
graag 

dat de 
gemeente 

meedenkt. 
Gemeente 

neemt 

het mee en 

kijkt 

wat 
er 

mogelijk 
is. 

d. Aan- en afwezigheidsregistratie 
op 

AZC (wordt vaker 
toegepast 

ter 

bevordering 
van 

veiligheid 
zowel bewoners als 

omwonenden) 

Dat is een 
vraag 

aan het COA. 
BN geeft 

aan dat bezoekers 
geregistreerd wordt, 

dat is 

standaard voor elk azc. Geldt 
niet 

voor de mensen 

op 
het 

park, zij 
wonen daar. 

Is 
ook een 

vraag 

in 
het document en 

B 
komt 

daarop 

in 

zijn 
reactie 

op 
terug. (geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

e. 

Plaatsing 
van statushouders 

in 
de 

gemeente (samenloop 
met 

het 
huidige 

woonruimte 

vraagstuk) 

f. 
Beeld tav 

monitoring 
en 

handhaving 
van 

afspraken (regiefunctie gemeente) 

De 
bestuursovereenkomst 

is rechtsgeldig. 
Alles wat daarin 

vastgesteld is 
moet men zich aan 

houden. 
Moeilijk 

inschatten 
wat 

er over x aantal 
jaren gebeurt. 

Als de 
omstandigheden 

wijzigen, 
dan moet 

je 
met elkaar om tafel voor 

om, 
waar 

nodig, 
de 

afspraken 
te herzien. 

g. 
Media: 

noodoproep 
COA aan Ministerie van Justitie 

(implicaties 
voor 

juridische 
status 

bestuursovereenkomst; 
artikel 

NRC) 

Nieuwsartikel over 

COA, 
dat komt 

op 
de 

klankbordgroep negatief 
over. 

Vraag 
van 

klankbordgroep 
hoe dat overkomt 

bij gemeente. 
Wethouder Bert Tijhof geeft aan dat het 

voor de 
gemeente 

hetzelfde voelt. 
We 

zetten 
niet 

voor 
niets afspraken op papier. 

De 
basis 

is 

dat we ons daar aan houden. 

Wat verder ter tafel komt 

geen 

Afsluiting 


